
Rondvraag VVD Bas de Wit 

 Inzake de 2 moties uit Waterland de volgende vragen:
o Wat is de inhoudelijke reactie op de moties van GS?
o Is er al contact geweest met de gemeente Waterland en hoe is dat verlopen, 

of gaat dit nog gebeuren? 
o Hoe worden de zorgen die de gemeente uitspreekt geborgd in het proces tot 

realisatie van de NNN in Waterland en omgeving?
o Hoe staat het met het overleg met de betreffende boeren in het gebied, en in 

welke sfeer verloopt dit overleg?


